
 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 15. september 2022.  

L 210 - Spørgsmål nr. 29: 

”Ministeren bedes bekræfte, at der i forbindelse med forhandlingerne om et evt. strak-

sindgreb ikke vurderedes at være tid til at tage kontakt til Skatteministeriet?” 

Svar: 

Det er Bolig- og Planstyrelsens vurdering, at Skatteministeriets skøn over værdien af 

ejendomsmassen ikke umiddelbart er egnet til at belyse værdien af de boligudlejnings-

ejendomme, som er omfattet af aftalen om et midlertidigt loft over huslejestigninger.  

Det skyldes blandt andet, at det umiddelbart ikke er muligt ud fra regnskaberne at 

trække oplysninger om, hvilke huslejeregimer boligerne hører under, eller fx ejendom-

menes opførelsesår, hvilket er oplysninger, som har stor betydning for, om ejendom-

mene vil blive påvirket af aftalen. 

 

Med venlig hilsen 

Christian Rabjerg Madsen 
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